
 

 

Referat af bestyrelsesmøde i Bgob. d. 30.3.2017 

Tilstede: Simme, Lars, Jeppe, Natascha og Flemming 

 

1) Flemming fortsætter som formand. Simme fortsætter som kasserer, Jeppe fortsætter som 

skilteskabsansvarlig 

2) Sankt Hans: 23. juni. Hvor kan det afholdes? Flemming forhører sig.. Bestyrelsen mødes 

inden og gør klar til grill mv. Det skal annonceres tre uger før. Jeppe sætter opslag op i skilteskabet 

3) Hjemmesiden: Rebecca vil gerne arbejde videre på hjemmesiden. Hjemmesiden skal 

indeholde baggrundsoplysninger om byen. Links til erhvervsdrivende i byen. Evt. billeder og 

beskrivelser af de forskellige beboere. Flemming tager kontakt til Lennart. 

4) Stiprojektet på Kladderhøjvej: ??? 

5) Hjertestarter til byen. Søgningsfrist 1. september. Man søger hos Trygfonden. Vi skal betale 

for strøm, da den skal være frostfri. Vi må gerne hænge den op nede ved autoværkstedet. Flemming 

sender ansøgningen. 

6) Kasse: Ingen kommentarer til kasserers beretning. E-maillisten skal opdateres: Flemming og 

Simme koordinerer. Simme lægger opslag på Facebook ang. kontingent 

7) Sommerfest 26. august: Lene har nedsat et udvalg 

8) Tilflyttere: Bestyrelsen har vedtaget at der bruges et beløb fra foreningens kasse til en buket 

blomster til nye beboere i byen. Repræsentanter fra bestyrelsen byder de nye naboer velkommen til 

byen. 

9) Distriktsrådsmøde: De har en velkomstbrochure, som vi evt. kan bruge til uddeling ved nye 

beboere i byen 

10) Plænen: Flemming tager fat i Søren Lyby, så vi kan få fikset plænen. Hvem kan slå den? Sport 

og hygge skal afholdes en gang om måneden fra maj-august. Foreningen bidrager med øl/vand, grill og 

boldspil. Flemming skyder det i gang og annoncerer på facebook, når plænen er klar. Maj og juni og 

august. Hvis ikke plænen er klar, så holder vi det i en anden have i slutningen af maj.  

11) Nyt bestyrelsesmøde 12. juni kl. 20.00 


